
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 26 oktober 2014

Aanwezig: Kenny, Marie, Simon(tot 00:37), Jeroen(tot 23:15), Joni, Jens Fanne, Lena, Kate(tot 00:28),
Niels(tot 00:19), Sander C(tot 00:24), Sander Bel(vanaf 22:24), Stef(vanaf 22:24), Sander
Byl, Cedric, Michiel(vanaf 22:28), Kathleen(vanaf 22:28), Tom V(vanaf 22:28), Giel(vanaf
22:53) en Anne

Waarnemer: Quentin, Liselot

Verontschuldigd: Yanice

Afwezig: Anton

De vergadering wordt geopend om 22:18 uur.

Goedkeuring agenda

International week en Jaar t-shirts worden toegevoegd, dan wordt de agenda goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal Nee
Mailen over tapkaarten Marie Nee
Mooie exploitaties maken Michiel Nee
Subsidies aanvragen Michiel Nee
Projectiescherm aankopen Materiaal Nee
Navragen netwerkkaart Fanne Ja
Giel vragen over bar PC Stef Ja
Algemene voorwaarden veldje huren presesduo Nee
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam Nee

Mededelingen

� Stura: er is gediscussieerd over de herindeling van het accademie jaar. De voorstellen die er waren vonden we
allemaal niet goed. Er is dus ook nog geen standpunt rond ingenomen. Oriënteringsbeleid, voor laatstejaars
van het middelbaar, ze willen een eikings toets inbouwen vanaf het 4e middelbaar, zodat ze niet eerst een jaar
verliezen door een verkeerde richting te kiezen. Het is een niet-bindende opleidingstoets die verplicht wordt.
Er is ook een openbrief naar VVS (vereniging voor studenten) gestuurd, er wordt namelijk niet geluisterd
naar de verschillende studenten raden door VVS.
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� LOKO AV: Er is een update over de besparingen op studenten voorzieningen gegeven. Studentenvoorzienin-
gen krijgen minder geld, dus alles wordt 5 a 10 procent duurder. Er is ook een update over het koetshuis
(gebouw achter LOKO) gegeven. Er is heel lang gediscusseerd wie de renovatie betalen, dit zal voor een
groot deel vanuit LOKO gedaan worden en er zal voor een deel een lening bij de KUL wordt aangegaan. Als
het af is zal stura zich hier vestigen. Er zijn ook een aantal vrije verenigingen goed gekeurd en afgekeurd.
Sagio is niet erkent, zij hebben nog een te grote marge, het is namelijk niet echt vrijwilligerswerk want je
wordt ervoor betaald.

� LOKO Sociaal: niet geweest wegens 24-urenloop.

� LOKO Cultuur: niets gebeurd.

� LOKO Sport: niets gebeurd.

� LOKO Internationaal: niet geweest wegens 24-urenloop

� AKV: de openlesweek zal straks nog worden besproken, staat verderop op de agenda. Plan sjarel heeft 100
euro boven begroting gedraaid. Scienticafé was ook goed, we weten nog niets van begroting. Er was wel
commentaar dat de shiften van plan sjarel slecht waren ingevuld door Wina, maar uiteindelijk is het allemaal
wel goed gekomen. Volgend scienticafé wordt salsa tequilla. Cudi gaat een postbus aankopen en ze gaan
nieuwe rekken aankopen, hiervoor gaan ze vragen of ze dit bij de kuleuven kunnen bestellen. Er is ook
een discussie geweest over gekleurde cursussen, vooral voor mercator, dit zullen nooit hele cursussen zijn,
misschien een aantal pagina’s.

� Sponsorovereenkomst met bicky is wel al besproken geweest, maar er moet toch even vermeld worden dat
de sponsorovereenkomsten eigenlijk binnen de ploeg moeten blijven. Hoe meer informatie er naar buiten
gaat, hoe moeilijker het wordt om te onderhandelen. De bedragen mogen ook nooit worden meegedeeld.
Het heeft zelfs op een moment op facebook gestaan, dit is wel meteen verwijdert. Alles wat in de contracten
staat blijft binnen het presidium.

� De kelder moet dringend worden opgeruimd, ook de gang want de resident heeft hierover geklaagd.

� We zijn gecontacteerd door VETO, zij vorgen om een interview met onze GAK verantwoordelijken. Ze willen
een artikel schrijven over de feesten die wij doen en hoe groots wij dat doen.

Beslissingsrecht bestuurders

Dit puntje wordt aangehaald in verband met de afspraken rond de bicky’s. In theorie wordt alles beslist op een PV.
Het probleem is echter dat er maar om de 2 weken PV’s zijn. Daarom hebben we een tweede orgaan kernraad,
hiermee kunnen we sneller op de bal spelen. Als er echter voor beide organen geen tijd is om deze nog samen te
roepen, is het aan onderandere presesduo om snel een beslissing te nemen. De activitiet verantwoordelijke heeft
op dat moment nog evenveel beslissingsrecht. Niemand kan alleen zulke dingen beslissen, er moet eigenlijk altijd
minstens 2 of 3 man bij zijn. Staat er iets over beslissingsrecht in dit geval in de statuten? Michiel leest artikel 17
pagina 7 voor (https://www.wina.be/reglementen). Dit specifieke geval staat dus niet duidelijk beschreven in de
statuten. De beslissing of iets goed voor wina is, kun je niet alleen nemen. Op een activiteit kan de activiteiten
verantwoorelijke beslissen om een beetje bij te kopen, hoewel dit nooit beslist is geweest dat dit mocht (door PV
of kernraad). Nu is in dit geval echter wel beslist op kernraad dat we de bicky’s aan 80 cent gingen verkopen,
dus de beslissing om voor 1 euro te gaan, gaat in tegen de beslissing van kernraad. Op een activiteit wordt er
nooit een prijs aangepast, een prijs aanpassen is dus een andere verandering dan iets bijkopen, omdat de prijs wel
is goedgekeurd op de PV of kernraad. Dit is misschien een uitzonderlijke situatie, we moesten onder druk een
beslissing nemen, daarmee dat dat zo is gegaan, dit is niet echt iets wat vaak gaat voorkomen. Er was namelijk nu
ook geen tijd meer om nog een kernraad samen te roepen. Misschien moeten we in het HR opnemen dat in het
geval dat een kernraad samenroepen onmogelijk is, we presesduo, beheer en de activiteit verantwoordelijke genoeg
vinden om een beslissing te nemen. Misschien moeten we oppassen met hoeveel man we vinden dat daar aanwezig
moeten zijn, want anders krijg je weer het probleem dat je ze niet allemaal op tijd kunt bereiken. Dit gaat op IKZ
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besproken worden. Het is wel goed dat er toch nog een kernraad is samengeroepen. De beslissing is wel in naam
van wina gemaakt op het moment dat we het accoord met politica zijn aangegaan. Nog een kleine tip, als je ooit
ergens verkeerd behandeld bent, contacteer Nick de flik, die kan je met alles helpen. Giel zat net met Pieter Put
op de trein, hij vond het heel erg dat wij twee keer een mondelinge overeenkomst hebben gebroken. Hij vond het
ook stom van Nick de flik dat hij het liet exploderen.

Fototeam

Er zijn een aantal weken problemen geweest met wie er foto’s zou gaan trekken. Kenny heeft de verantwoordelijk-
heden en taken nog eens beter uitgelecht, dus we hopen dat het nu beter zal gaan. Ga daar ook wat meer achter
zitten, want het is ook wel erg als er geen fototeam is. Er waren ook veel hele zatte mensen met het fototoestel
(#nofocus). Laat ook geen externe mensen foto’s nemen.
Hetfototoestel is kapot. We moeten een nieuw hebben, dus ofwel nieuw ofwel tweede hands. Een nieuw kost
tussen de 70 - 90 euro. Een tweede hands moet liefst van iemand bekend zijn, anders kan het zijn dat er al delen
van het toestel kapot zijn, meestal komt het dan rond de 50 euro. We gaan direct voor een nieuw, dan weet je
zeker dat het goed is. Daar moet wel zorg voor worden gedragen, misschien kunnen we ook een hoesje kopen.
Sommige denken dat we al een hoesje hebben. Media gaat een fototoestel kopen, ze krijgen een budjet van 100
euro.

Winawall

Het is klaar, we kunnen hem online zetten. Dit moet misschien nog in de winagenda komen. Zeker vanuit het
presidium hou het deftig. We gaan het over twee weken opnieuw evalueren, als er te veel shit op wordt gepost
gaan we het terug afschaffen.

Voorbije activiteiten

Jeneversport

Er was 3 keer meer volk dan verwacht, er was veel sportmateriaal en veel jenever, dus het heeft zichzelf eigenlijk
opgelost. Altijd als er zoveel volk is is er te weinig jenever. Als je iets meer jenever inkoopt met jeneversport kan
dat altijd nog naar de bar gaan. Financieel heeft dat nul gedraaid. Voor volgend jaar mag er meer jenever worden
begroot. Sander Byl vond het leuk.

Pré 24 urenloop rondjes

De lopers die er waren hebben extreem veel gelopen tijdens de 24 urenloop. Vooral Stijn en Pieter.

Doop

Is goed verlopen, geen ambulance of incidenten en geen voedselvergiftiging. Het grietje van de chiro vond het wel
goed opgekuist, dus we krijgen waarschijnlijk wel alle waarborg terug. Het heeft positief gedraaid, de waarborg
kan daar nog wel af gaan, maar dat weten we nog niet. Het zeil van de doop moet nog worden opgeruimd, de
dopers gaan het andere doopshit ook nog opruimen.

Doopbar

Op internet problemen na was het een goede bar. De router van alma deed het niet. we hebben met een kabel
geprobeert internet te halen van de gang (dit lukte niet). We hebben een telefoon als hotspot gebruikt. We
hebben minder dan een gigabite gebruikt, we kunnen er wel komen met gsms want we verbruiken niet heel veel.
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De opkuis was in orde. We hebben jenevers bij LBK gehaald, die zijn goed bevallen. Joni heeft cactus gedronken,
dat denkt ze toch en die proefde hetzelfde als altijd. Als het regent komt er minder volk naar de winabar, dan is
er alleen nog maar winavolk. Er is nog wat jenever over. De jenever is goedkoper bij LBK, niet veel goedkoper
maar wel van betere kwaliteit. We kunnen ook peterman als sponsor zoeken, dit blijkt wel wat extra voordelen te
hebbben. Simon geeft de contactpersoon bij peterman door aan PR.

Doopcantus

Er zijn 3 vaten opgetapt. De Koster was content met de opkuis, het was een plezante cantus. Tom was zat en de
schachten waren zat.

24 urenloop loopstandje

Bij de opbouw waren er iets te veel verfshiften en iets te weinig opbouw shiften. De opbouw is namelijk iets
trager gegaan dan verwacht, vooral omdat we veel moeite hadden met het dak. Volgend jaar kunnen we beter
een dak bestellen bij het antwerps depot daar een je een zijl bestellen en dat schijnt niet zo duur te zijn. Twee
trussbalken bovenop hebben is wel een idee om het dak stevig te maken. De docuwiki moet hierover zeker goed
worden aangevuld. Er wordt een draaiboek gemaakt. De noodoplossing maakte het wel heel gezellig en heeft
ervoor gezorgd dat we zijn goedgekeurd door de brandweer. Het was een mooi loopstandje. Als er geen spanriemen
waren, dan zouden we niet zijn goedgekeurd. We hebben dat nu met een kennis van sander C geregeld, die heeft
daar een fles winabier voor gegeven. Er moeten nog spanriemen terug komen die zijn uitgeleend aan industria.
Het heeft veel gekost, maar dit zijn ook een deel investeringen naar volgend jaar toe. Het heeft -850 , dat is 250
eronder begroting. Het was het wel waard, en het was ook nodig om het veilig te maken.

24urenloop eetstandje

Er is niemand verbrand of geelectrocuteerd. Er zijn ook heel veel mensen geweest die te veel shiften hebben
gedaan. Iedereen heeft goed gewerkt en goed geluisterd. De mensen waren te vreden. Het idee dubbele bicky
heeft goed aangeslagen. Er moet duidelijker gecommuniceerd worden naar de rij dat ze vanaf 20uur geen bicky
meer kunnen krijgen, dus dat ze niet blijven aanschuiven. Negatief was heel het gedoe met vrg en politica. We
gaan volgend jaar wel samenzitten met de bicky kringen. Misschien de zelfde deal regelen bij bicky, maar dan met
3 kringen. Loko heeft zich ook niet echt goed gedragen tijdens de 24urenloop door ook nog eens te komen klagen.
De brandblusser die we hebben aangekocht moet worden gecontroleerd tegen januari volgend jaar. Probeer het
via de kul te regelen en januari is al binnen 2 maanden. Er waren ook nog mensen die kwamen met bonnetjes toen
er geen eten meer was. De chocomelk vloog erdoor. Dit kwam waarschijnlijk omdat de gevoelstemperatuur heel
laag was, maar als het warm is verkoopt zoiets niet. Het hangt af van de temperatuur hoeveel je moet kopen. Er
moet wel een ander systeem voor de chocomelk worden bedacht. Ben vond het hele goede chocomelk. Er zijn niet
genoeg bicky’s verkocht geweest, de baksnelheid was niet zo snel. Er stond altijd een hele lange rij. We konden
niet de hele bakplaat volleggen omdat hij niet waterpas stond. Het is heel belangrijk om efficient te bakken. Dat
is het verschil tussen 100 bicky’s in een uur en 300 bicky’s in een uur. Verwarmen we de broodjes of niet, best
alleen op rustige uren. Nadenken of je de broodjes er wel op gaat leggen volgend jaar. Het bakken is echt de
kritische factor, als je goed samenwerkt is het allebei even rap. Misschien iets speciaal doen voor broodjes op
te warmen. Dit kun je nergens meer zetten. Ook kwa elektriciteit gaat het niet. De koffie is overraded, zoveel
koffie wordt er niet verkocht. Vorig jaar was er een koffiezet zonder koffiezet is dat niet te doen. We kunnen
beter doorlopend vervoershiften doen, er moet ook beter naar de vervoershiften gecommuniceerd worden wat die
moeten doen, want die liepen soms gewoon wat rond. Ook beter gecommuniceerd worden waar alles staat. En
de pasta best op voorhand opwarmen. Of werken met twee warmhoudbakken, vorigjaar ging dat, toen werkte we
met brandjel, maar dat mag niet meer. Het heeft -366 euro op begroting gedraaid. Dit is echt wel te wijten aan
trage bakshiften. Ook met de dubble bicky’s ga je snel verloren. De begroting was te nipt ten opzichte van vorig
jaar. Als er spullen worden gekocht kijk dan eerst in de kelder of daar nog iets staat.
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Algemeen 24 urenloop

Wat vinden we van de verkooplijst. Misschien kunnen we deze beter afschaffen, er kunnen altijd nog dingen
gebeuren waarbij je iets moet veranderen. Er moet ook beter gecommuniceerd worden. De lijst is nieuw dit jaar
en wordt nu geevalueerd. Misschien wel een lijst maken maar niet bindend. Betere verslagen maken, de WV moet
daar op hameren. Volgend jaar moet alles wat er beslist wordt duidelijk in de verslagen komen. Het is handig om
te weten of je de enige bent aan die prijs en met dat artikel, het bindend maken is te veel werk, en je gaat moeilijk
een specifieke deadline kunnen doen. Dan zou je nog altijd mogen veranderen en heeft de prijslijst nog geen zin.
Het is alleen maar nuttig als de lijst bindend is of als die lijst er niet is. De lijst zou ook goed zijn als je alleen zecht
wat je verkoopt maar niet voor hoeveel je het verkoopt. We gaan stemmen of we een lijst willen of niet. Wat is
het voordeel voor wina om een lijst te hebben. Als je een lijst hebt met enkel producten, blijft hetzelfde probleem
dat ookal zet je de prijs er niet bij dat het nog verandert kan worden. Het is geen slecht idee om samen te werken
met andere kringen. Als een lijst niet bindend is heb je er niets aan. Er volgt een aanvaardbaarheidsrondje:

Geen lijst aanvaardbaar 15 niet aanvaardbaar 1 onthouding 1
Lijst bindend mer prijs aanvaardbaar 8 niet aanvaardbaar 3 onthouding 6

Lijst bindend zonder prijs aanvaardbaar 1 niet aanvaardbaar 8 onthouding 8
Lijst met prijs niet bindend aanvaardbaar 0 niet aanvaardbaar 15 onthouding 2

Lijst zonder prijs niet bindend aanvaardbaar 1 niet aanvaardbaar 13 onthouding 3

We gaan stemmen over : geenlijst, lijst bindend met prijs, lijst bindend zonder prijs. Samenwerking met andere
kringen is ook belangrijk. Door cheape shit te verkopen op 24 urenloop trek je niet alleen winezen voor maar alle
studenten van Leuven. Met een lijst zit je vast aan prijzen en kun je niet op het laatste moment gaan aanpassen.
Je kunt dan ook niets meer doen als je ziet dat het weer anders is en dat soort dingen. We kunnen nog altijd
samenzitten met andere kringen, maar dit hoeft niet per se met een lijst waar aan vast zit. De situatie van nu heeft
ervoor gezorgt dat meerdere kringen hun prijs hebben verlaagt naar 80 cent en dat is goed voor de studenten. De
24urenloop is voor de studenten, dus liever voor zo laag mogelijk gaan, dat kan enkel zonder lijst. Er volgt een
stemming:

� geen lijst 27

� lijst bindend met prijs 13

� lijst bindend zonder prijs 0

We gaan dus voor geen lijst.
Algemene opmerkingen: er is niet goed gecommuniceerd wanneer het einde was van de 24 urenloop. Het had ook
niet een kwartier later moeten beginnen. Ook zou er sneller moeten worden doorgegeven dat het weer slecht is en
dat er extra maatregelen worden genomen.

Post 24 urenloopbar

Het was een goede bar, plezant en goe marginaal. Heeft nog lang geduurd. Er was een extra gratis vat van Gust
enzo. Alle vaten waren opgetapt. Twee gratis vaten achter elkaar kan de tap aan. Het was een goede promo met
de rodeo, zeker voor na de 24 urenloop.

Komende activiteiten

Halloweenbar

Het is al helemaal uitgedacht. Er is vodka oasis, onder de naam frightning orange. We gaan soep verkopen aan
20 cent. Daar zijn al shiften voor aangemaakt. De mail en facebook worden nog geregeld hiervoor. Zijn de vaten
van stella geregeld, want als dat voor woensdag geregeld worden. Arne weet ervan en we gaan dit nog navragen.

5



Horrorfilmavond

Er zullen horror en horrorthriller films zijn. Er is een lijst van 10 film om op te stemmen. Ook zal er popcorn zijn.
Ver der is het een vrij standaard filmavond. Het scherm moet op tijd zijn voor donderdag, anders moet dit op tijd
gemeld worden. De beamer is al gereserveerd.

Salsa avond

Syd en Shana gaan deze geven. Verder is dit in orde. We geven ook een kadotje aan hun.

wrap eetstand

wraps met gehakt, mais en groentjes. Er is ook vegatarisch gehakt voor de vegatariesche wraps. Het gehakt moet
al op voorhand gebakken worden. Hier zullen zondag avond shiften voor zijn. Zo snel mogelijk shiften online.
Tegen dinsdagavond moet alles in orde zijn. Maandagavond is het ook nog scienticafé waar mensen nog shiften
moeten doen.

Mogijto eetstand

Dit moet nog eens nagevraagd worden of we eigenlijk wel sterke drank mogen verkopen op de campus. Er gaan
verschillende tapas verkocht worden. Misschien moeten we nog iets laten vallen, we hebben nog heel veel eieren,
dus het omelet willen we zeker hoduen. Misschien geen championnen doen, maar wel iets in de plaats doen. Iets
niet arbeits intensief in de plaats doen.

piñata workshop

De begroting voor materiaal, snoepjes en papier mache is doorgestuurd. We gaan er niet voor iedereen een maken.
We kunnen er misschien een op de bar zetten. Dit moet wel direct opgeruimd worden anders wordt het heel vies
en veel werk voor barteam. Het heeft ook niets met het bar te maken. We beslissen dus geen pic̃nata op de bar
kapot te slaan. Is het zeker genoeg snoep. Zoek misschien ook een aantal andere opties dan papier-mâché.

Bonfiredaybar

Ze gaan marschmallows met chocola doen geven. Ze gaan nog navragen of het in orde is om vuur korven/bbq’s
daar te zetten. Liqeur met icetea en vodka of zoiets was het idee.

Tapcursus

Deze zal morgen niet doorgaan, omdat stella op maandag geen tapcursussen doet. En omdat het pas vorige week
vrijdag is gezegd dat de tapcursus nog moest worden geregeld. We gaan het verzetten naar 20 november.

Kampvuur EJW

Wij gaan een kampvuur doen. Arena is aangevraagd, nog geen antwoord gehad. We gaan marshmallows roosteren.
Jenever en bier wordt voorzien maar wel betalend. De KUL wacht op goedkeuring van de stad. Morgen zeker naar
bellen om te weten of het kan.

Speeddate

We zijn gaan eten met de meisjes van KLA. We hebben webteam gevraagd voor inschrijfmodule. We hebben
begroot op 40 jongens en 40 meisjes. We vragen 2 euro inkom. We verkopen partysnacks. We willen een
microfoon geregeld voor als er veel lawaai is. Het programma voor de matchen is gemaakt door Kenny.
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EJW fakbartocht

We hebben een route bedacht.

Openlesweek

deze week is het openlesweek, er is een boekje gemaakt voor de 6e jaars met wat info. Donderdag en vrijdag
zullen er eetstandjes zijn op de campus. Wij moeten het eetstandje van donderdag voorzien. We zullen bicky’s
verkopen, omdat we die toch nog over hebben. De inkomsten zijn ook allemaal voor Wina. Eventueel willen de
andere kringen ook bicky’s verkopen. We gaam de bicky’s aan 1 euro verkopen. Dit compenseert het verlies van
de 24 urenloop. Er liggen ook boekjes en posters. We gaan ook rondgaan in lessen tijdens de openlesweek, alleen
op donderdag. We verkopen van 10 tot 17 uur. Voor vrijdag als de andere scientica kringen nog bicky’s willen
verkopen, kunnen ze die overkopen van ons aan 50 cent. Er vanuitgande dat er tegen dan geen schimmel op staat.
Er zijn ook een hele hoop bicky’s die we gewoon kunnen weggooien, omdat daar vrijdag toen de vriezers terug
moesten niets mee is gedaan, en die nu ontdooit in de kelder staan. Dit is erg zonde.

Schaaktoernooi VTK

VTK organiseert een schaaktoernooi, ze willen graag samenwerken. We willen wel samenwerken, we moeten alleen
nog een geschikte datum vinden. Het mag niet te veel geld kosten.

International week

Dit valt in dezelfde weeek als de cultuur twedaagse. Er zullen hiervan ook de hele week eetstandjes zijn. Op
dinsdag is dat eetstandje bij ons op de campus. Dat is in concurentie met ons eigen eetstandje. Ze willen paella
gaan verkopen. Marie gaat proberen om het te verzetten. Maandag is er een internationaal cantus. Woensdag is
er een quiz. Donderdag is er de Jetlag TD. Tot nu toe zijn de shiften al ingevuld door internationaal. Donderdag
is het ook infosessies, voor de mensen die daarheen komen kunnen ze tot 12 uur gratis naar binnen bij de TD.
Hier moet ook nog wat reclame voor worden gemaakt in winagenda en op facebook.

Jaar t-shirts

De jaar t-shirts zijn er, er zijn er 7 te veel die niet gefactureerd zijn. Het is wel duurder dan verwacht. Dit komt op
10 euro de man neer, terwijl we nu 8 euro hebben gevraagd. We proberen die 7 nog te verkopen. De prijsstijging
kun je eigenlijk niet doorrekenen, want je hebt de mensen al laten betalen. Vorig jaar hebben we dit bedrag ook
kwijtgescholden. Duidelijker communiceren naar volgend jaar. Wij houden nu de 8 euro voor de leden. We hebben
nog iemand gevonden die nog t-shirts had besteld, maar die niet is meegegeven aan Kenny toen hij ging bestellen.
Die persoon wil wel een van de 7 modellen kiezen. Ze mag ze kopen als ze ze wilt, als ze niet degene kan krijgen
die ze wil, krijgt ze het geld terug.

Ledentruien

Voor computerscience en fysica hebben we nog steeds dezelfde ontwerpen. Voor wiskunde hebben we verder
gewerkt op de ideeën van Kenny en er is nog een idee met een hoofd met hersenen erin bijgekomen. We hebben
3 voorstellen: wirwar, hersenen met hoofd, hersenen zonder hoofd. Er volgt een aanvaadbaarheids rondje:

Wirwar aanvaardbaar 14 niet aanvaarbaar 0 onthouding 1
Hersenen met hoofd aanvaardbaar 8 niet aanvaardbaar 1 onthouding 6

Hersenen zonder hoofd aanvaardbaar 4 niet aanvaardbaar 5 onthouding 5

Er volgt direct een stemming:
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� wirwar 24

� hersenen met hoofd 6

� hersenen zonder hoofd 3

We gaan voor de wiskunde trui dus voor het wirwar model. Voor informatica wordt het idee goedgekeurd. En
voor fysica wordt het idee ook goedgekeurd. We gaan nu previews krijgen van de truien en dan gaan we de
gëınteresseerde op voorhand zich laten opgeven voor een trui. Daarna pas gaan we bestellen. We moeten nu dus
veel reclame maken.

Update kerstfeestje

De Alma ligt vast. Als voorgerecht is er soep met paprika en wortel. Het hoofdgerecht is gourmet dit is al
getest met GAK. Er zat niets meer voor de veggies bij, we moeten dus nog even wachten op de factuur. Als
nagerecht is er ijstaart. Een koffiezet hebben we niet, misschien kunnen we er een reserveren of we investeren in
een koffiezet van het Spit. We moeten de huur van Alma niet betalen. We moeten veel minder betalen aan Alma
dan ze normaal zouden aanrekenen. Ze hebben gezecht dat we alle drank moeten afnemen bij hen, behalve voor
de receptie. We moeten wel zien dat alma genoeg drank heeft. Alma weet dat ze zeker genoeg drank moeten
voorzien, dit is expliciet gevraagd. De receptie mogen we volledig zelf voorzien. We gaan dus winabier tijdens de
receptie geven. Vele mannen hebben liever winabier dan cider. Voor volgend jaar spreek met die mens af dan krijg
je veel meer gedaan, dan via mail of telefoon. We konden ook een rondleiding krijgen als we dat wilde. Er is al 5
man geinteresseerd in een rondleiding.

Varia

� Stef: bedankt voor de 24 urenloop, ook presidium bedankt voor de vele shiften en het vele werk.

� Tom V: de kelder en living zijn vies, nu dinsdagmiddag is het kelder opruim. Daar wordt een mail voor
gestuurd en op facebook gezet. Om mensen te vragen om te komen helpen.

� Joni: Fanne voelt zich sexy als hij danst.

� Sander Bel: ik zit aan de belangrijke tafel.

� Jens: voor de IFB zouden we nog keepers handschoenen moeten kopen. We kopen dat aan.

� Sander Byl: Tetten.

� Cedric: is met de decaan gaan babbelen. Hij heeft hem uitgenodigd voor de ouderdag. Dat valt helaas
samen met de infodag van de faculteit wetenschappen. We moeten dus een andere datum zoeken. De
andere optie was 28 februari, we gaan zien of de alma dan nog vrij is en Sander Byl gaat naar de Koster om
te kijken of de Pavo nog vrij is. Als we op het einde van het jaar nog geld hebben dan kunnen we nog een
frigo kopen.
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Algemene voorwaarden veldje huren presesduo 26/10/2014
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam 31/12/2014
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal Nee
Mailen over tapkaarten Marie 14/10/2014
Mooie exploitaties maken Michiel 31/12/2014
Subsidies aanvragen Michiel 31/10/2014
Projectiescherm aankopen Materiaal 30/10/2014
Fototoestel kopen Media 9/11/2014
contactadres Peterman doorgeven aan PR Simon 9/11/2014
brandblusser laten controleren Materiaal 1/1/2015

De vergadering wordt gesloten om 1:33 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 9 november 2014 om 22:00 uur in Winaliving.
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